

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت
المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

الموضوع : إفصاح بشأن الدعاوى والأحكام القضائية

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية وفقاً للكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق ببيانات الدعوى ولم يصدر بها اية أحكام حيث ان اول جلسة لها هي بتاريخ 2022/4/4.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

2022/04/03	التاريخ
شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية	إسم الشركة المدرجة
22/4666 تجاري كلي	رقم القضية
مطالبة بمبلغ 113,194,334.064 د.ك (مائة وثلاثة عشر مليون ومائة وأربعة وتسعون ألف وثلاث مائة وأربعة وثلاثون دينار كويتي و64 فلس) مع التعويض، متعلقة بشكل رئيسي بأعمال سعي خاصة بأرض الجولف بمشروع لوسيل (قطر) بحسب ادعاء الشركة المدعية.	موضوع القضية
-	تاريخ الحكم
-	المحكمة التي أصدرت الحكم
- شركة مجموعة الإمتياز الاستثمارية ش.م.ك.ع. (مدعى عليها). - شركة أعيان الخليجية ش.س.و (مدعية)	أطراف الدعوى
-	الحكم لصالح
-	منطوق الحكم أول درجة
-	منطوق حكم الاستئناف
-	منطوق حكم التمييز
لم يصدر حكم بالدعوى. ومن المتوقع ان تكون الدعوى غير مؤثرة، حيث سبق لشركة مجموعة الإمتياز الاستثمارية تقديم شكاوى جنائية حول ذات الموضوع ضد أفراد من مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية السابقين وهي قيد التحقيق لدى النيابة العامة.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم



نواف حسين معرفي
الرئيس التنفيذي للمجموعة
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز
ALIMTIAZ
GROUP



Date: 03/04/2022
Ref: 079/BK/CAD/2022

**Boursa Kuwait Company
Kuwait**

Subject: Disclosure of Lawsuits & Court Judgment

With reference to the above subject, find attached disclosure form of lawsuits & court judgment in accordance with Book Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the capital markets authority and regulating securities activities and their amendments. The information of the case is attached below, and no judgments were issued yet, as the first session will be held on 4/4/2022.

Sincerely,



**Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member**

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP



Disclosure of the lawsuits & Court Judgment

Date	03/04/2022
Name of the listed Company	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
Case No.	4666/2022
Case Subject	Claiming an amount of 113,194,334.64 K.D (one hundred thirteen million one hundred ninety-four thousand three hundred thirty-four Dinar, and 64 fils) plus compensations, mainly related to the pursuit of golf land in the Lusail project (Qatar), according to the claim of the plaintiff company.
Judgment Date	
The Court that Issue the Judgment	
Parties of the Case	- Alimtiaz Investment Group Company (Defendant) - Aayan Al Khalijiah Company (Plaintiff)
The Judgment is in Favor of	
The Concluding Judgement of the Court of First Instance	
The Concluding Judgement of the Court of Appeal	-
The Concluding Judgement of the Court of Cassation	-
The Potential Effect of the Judgement on the Company	No judgment has been issued. It is expected that the lawsuit will not have any potential effect, as Al-Imtiaz Investment Group has previously filed criminal complaints on the same subject matter against former members of the Board of Directors and Executive, which are under investigation by the Public Prosecution.



Nawaf H Marafi
Group Chief Executive Officer
Board Member

الامتياز
ALIMTIAZ
GROUP

